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Behandling:
Oversendelsesforslag 1 - Oversendelsesforslag fremmet av Krog (MDG) i sak 175/ 20 Bevilgning av
midler til mulighetsstudie for Skudeneshavn, Åkrehamn og Kopervik

Nilsen (Ap) foreslo:
Oversendelsesforslaget fremsatt av Krog (MDG) oversendes rådmannen uten realitetsbehandling.

Oversendelsesforslag 1 enstemmig vedtatt oversendt rådmannen uten realitetsbehandling.

Oversendelsesforslag 2 - Oversendelsesforslag fremmet av Grindvold (MDG) i sak 181/20 Ny
gjenvinningsstasjon
Nilsen (Ap) foreslo:
Oversendelsesforslag fremsatt av Grindvold (MDG) oversendes rådmannen uten realitetsbehandling.

Oversendelsesforslag 2 enstemmig oversendt rådmannen uten realitetsbehandling.
Oversendelsesforslag 3 - Oversendelsesforslag fremmet av Hop (AP) i sak 182/20 Samlesak for
referatsaker – (RS 039/ 30: Rekruttering av leger – nullhjemmel)
Nilsen (Ap) foreslo:
Oversendelsesforslaget fremsatt av Hop (Ap) oversendes rådmannen uten realitetsbehandling.

Nilsen (H) viste til at det i forslaget må endres fra "Arbeiderpartiet vil (...)" til "Karmøy kommune vil
(...)".

Oversendelsesforslag 3 med Nilsen (H) sin presisering enstemmig oversendt rådmannen uten
realitetsbehandling.

FSK- 001/ 21 Vedtak:
Oversendelsesforslag 1 enstemmig vedtatt oversendt rådmannen uten realitetsbehandling.



Oversendelsesforslag 2 enstemmig oversendt rådmannen uten realitetsbehandling.

Oversendelsesforslag 3 med Nilsen (H) sin presisering enstemmig oversendt rådmannen uten
realitetsbehandling.

1. Oversendelsesforslag fremmet av Krog (MDG) i sak 175/ 20 Bevilgning av midler til
mulighetsstudie for Skudeneshavn, Åkrehamn og Kopervik

Det har blitt politisk besluttet blant Haugalandskommunene at regionalplanen skal fokusere på et by-
og tettstedskonsept. I Karmøy er det per i deg et tungt fokus på «by», og mindre på «tettsted». Mens
det er bevilget en byutviklingspakke på 40 millioner er nærmiljøtilskuddet til sammenlikning kun
250.000. Og mens det foreslås nye mulighetsstudier for de tre byene til tross for at det allerede er
utarbeidet stedsanalyser, er tilsvarende ikke gjort for de ulike tettstedene.

For å få en bedre balanse i dette forholdet ber kommunestyret administrasjonen om følgende:
1) Sett i gang prosess for å lage stedsanalyser / mulighetsstudier for tettstedsentrene og
«satellitttettstedene» i kommunen, på lik linje med de tre byene. Dette er i følge reginonalplan for
Haugalandet og kommuneplan for Karmøy følgende tettsteder: Avaldsnes, Vormedal, Kolnes,
Sandve, Syre, Kvalavåg, Sund, Skår, Bygnes og Håvik. (Norheim må også tas med her, dersom ikke
innlemming i byutviklingsprosjektet jf. sak 175/20).
2) Utarbeid og legg fram for kommunestyret en gjennomgang av hvordan kommunen opp gjennom
årene har jobbet med lokalsamfunnsutvikling, blant annet i tilknytning til ulike nærmiljøgrupper.
Administrasjonen bes også beskrive hvilken kontaktflate de har med ulike aktører i de mange
tettstedene per i dag. En slik utredning vil være et viktig bidrag til arbeidet med ny kommuneplan, på
lik linje med de foreslåtte mulighetsstudiene til de tre byene, og berører spesielt bærekraftsmål 3, 11
og 17 om god helse, bærekraftige byer og samfunn og samarbeid.

Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) oversendt uten realitetsbehandling

2. Oversendelsesforslag fremmet av Grindvold (MDG) i sak 181/20 Ny gjenvinningsstasjon

Videre planlegging av nytt avfallsanlegg skal inkludere bruktbutikk og et system for et skattekammer
hvor det er mulig for besøkere å kjøpe/plukke med seg ting som kan gjenbrukes, for eksempel
materialer.

Videre planlegging av nytt avfallsanlegg skal inkludere etablering av solcellepanel på takene.

Oversendelsesforslag fremsatt av Grindvold (MDG) ble oversendt [formannskapet] uten
realitetsbehandling.

3. Oversendelsesforslag fremmet av Hop (AP) i sak 182/20 Samlesak for referatsaker – (RS
039/30: Rekruttering av leger – nullhjemmel)

Arbeiderpartiet vil at vi fortsetter det gode arbeidet med å kutte ut plantevernmidler og satser videre
på tiltak som allerede er i gang, som tett beplantning og gjødsling av eksisterende planter. I tillegg vil
vi øke satsing på engfrø i rabatter, grøftekanter o.l.. dette vil medføre



Oversendelsesforslag framsatt av Hop (AP) ble oversendt uten realitetsbehandling


